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EXTRACTE DE L’ACTA DEL PLE DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE 
NOVEMBRE DE 2006 ADAPTADA A LA LLEI ORGÀNICA 15/1999 DE 13 DE 
DESEMBRE DE PROTECCIO DE DADES DE CARÀCTER PERSONAL (LOPD) 
 
 
A Cubelles, el dia 20 de novembre de 2006, a les 20:10 hores, i prèvia 
convocatòria, es reuneixen a la sala de sessions, sota la presidència de l’Alcalde-
president, Sr. Josep Marcillas i Massuet , els membres següents: 
 
- Sr. Miquel Padreny i Ribas, 1r tinent d’alcalde, 
 
- Sra. Pilar González i Escoda, 2a tinent d’alcalde, 
 
- Sr. Antonio Peregrina i Albarral, regidor d’EC-FIC, 3r tinent d’alcalde, 
 
- Sr. Xavier Grau i Roig, regidor d’ICb, 
 
- Sr. Miguel Àngel López Robles, regidor del PSC. 
 
- Sr. Joan Albet i Miró, regidor de CiU, 
  
- Sra. Noemí Cuadra i Soriano, regidora de CIU, 
 
- Sra. Mònica Miquel i Serdà, regidora d’ICV, 
 
- Sr. Jordi Coch i Datzira, regidor d’ICV, 
 
- Sra. Juana Navarrete Jiménez, regidora del PPC. 

 
-Sr. Joan Andreu Rodríguez Rodríguez, regidor d’ERC 
 
Excusa la seva assistència la Sra. M. Lluïsa Romero i Tomàs, regidora del PSC. 
 
Actua com a Secretària la Sra. Trinidad Hernández i Bordallo, Secretària General 
Accidental de la Corporació, segons el decret 533/2006 de data 20 de novembre 
de 2006. 
 
Assisteix també al Ple la Sra. Eva Escardó i Torres, Tècnica de Medi Ambient de 
la Corporació.  
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ORDRE DEL DIA 
 

 ALCALDIA/PRESIDÈNCIA 
 
1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL 

PLE DE DATA 18 DE SETEMBRE DE 2006 
 

El Sr. Alcalde comenta que a la pàgina 15, al punt vuitè, on diu:  
 
“Se sotmet a votació l’esmena proposada per ICV de suprimir el primer punt de 
l’acord i no s’aprova per 2 vots a favor (2 de CiU), 8 vots en contra (3 d’EC-FIC, 2 
del PSC, 2 d’ICb i 1 d’ERC) i 3 abstencions (2 d´ICV i 1 del PPC).” 
 
Ha de dir: 
 
“Se sotmet a votació l’esmena proposada per ICV de suprimir el primer punt de 
l’acord i no s’aprova per 2 vots a favor (2 d’ICV), 6 vots en contra (3 d’EC-FIC, 2 
d’ICb i 1 d’ERC) i 4 abstencions (2 de CIU, 1 de la Sra. Romero del PSC i 1 del 
PPC).” 
 
Se sotmet a votació l’acta de la sessió del Ple ordinari de data 18 de setembre de 
2006 i s’aprova per: 
 
-11 vots a favor (3 d’EC-FIC, 2 d’ICb, 2 de CiU, 2 d’ICV, 1 del PPC i 1 d’ERC) i 1 
abstenció del Sr. Miguel A. López per no estar present en la sessió. 

 
2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 

EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE DATA 4 D’OCTUBRE DE 2006 
 

Se sotmet a votació l’acta de la sessió del Ple extraordinari de data 4 d’octubre de 
2006 i s’aprova per: 
 
-10 vots a favor (3 d’EC-FIC, 2 d’ICb, 1 de CiU, 1 del PSC, 2 d’ICV i 1 d’ERC) i 2 
abstencions de la Sra. Joana Navarrete  i de la Sra. Noemí Cuadra, per no estar 
presents a la sessió. 
 
 
3. INFORMACIONS DE PRESIDÈNCIA 
 
L’alcalde fa saber que en data 11 d’octubre de 2006 ha estat adjudicada l’obra del 
CAP de Cubelles. L’obertura de pliques va tenir lloc el 12 de setembre de 2006 i, 
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de les 4 empreses presentades, TIFERCA, SA. ha resultat ser l’empresa 
adjudicatària del contracte de construcció de les obres per un import de 
2.614.144,42€ i en un termini de 12 mesos com a màxim per dur a terme les 
obres. 
 
4. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DEL CANVI DE FORMA DE GESTIÓ, EL 
REGLAMENT DEL SERVEI I EL PROJECTE D’EXPLOTACIÓ DEL SERVEI DE 
NETEJA VIÀRIA. 
 
Atès que actualment s’està prestant per l’Ajuntament de Cubelles el servei 
municipal de neteja viària en règim de gestió directa sense ens diferenciat; 
 
Atès que l’objectiu de l’Ajuntament és desplegar el dret dels ciutadans a disposar 
d’un entorn net i adequat, fent efectiva l’obligació previst a l’article 26.1 a) de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local; 
 
Atès la realitat urbanística al municipi de Cubelles, que revela una acusada 
evolució demogràfica, a més d’una dispersió de la urbanització notable i una 
especialització funcional creixent, la qual cosa comporta la necessitat de prestar el 
servei de neteja viària de forma indirecta, per tal d’aconseguir una millor qualitat 
del servei així com una major flexibilitat per donar resposta a les necessitats 
diverses que poden presentar-se al llarg de la prestació de l’esmentat servei; 
 
Atès l’article 188 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, 
aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny, en relació a l’article 85.2 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, de bases de règim local, que estableix la possibilitat que els 
Ajuntaments, en l’exercici de la potestat organitzativa, puguin escollir entre 
diverses formes de gestió en la prestació dels serveis públics locals 
 
Atès que l’article 188.5 en relació als articles 159 i 160 del ROAS, exigeixen per al 
canvi de gestió una memòria justificativa del canvi de gestió, un projecte 
d’establiment del servei i un reglament del servei; 
 
Vist l’informe del tècnic de medi ambient núm. 6.11.1-18/2006 de 13 de juliol. 
 
Vist l’informe de Secretaria, núm. 20/06 de 6 de juliol; 
 
Vist l’informe de Serveis Econòmics, núm. 69/2006 de data 8 de novembre de 
2006. 
 
Per tot això es proposa al Ple l’adopció dels següents: 



  Exp. 1.2.1.1  20/06 
  Legislatura 2003-2007 
 

 4 

 

 
ACORDS 

 
Primer.- Aprovar inicialment el canvi de forma de gestió del servei públic de 
neteja  de neteja viària del municipi de Cubelles, passant de gestió directa a ésser 
prestada en règim de gestió indirecta, mitjançant la modalitat contractual de 
concessió administrativa. 
 
Segon.- Aprovar inicialment la memòria justificativa, el projecte d’establiment i el 
reglament del servei que s’adjunten a aquesta proposta formant part del present 
acord a tots els efectes  i que justifiquen i regulen el nou règim de prestació del 
servei de neteja viària que es proposa. 
 
Tercer.- Sotmetre la memòria justificativa, el projecte d’establiment i el reglament 
del servei a informació pública durant el termini de trenta dies, mitjançant anuncis 
inserits en el Butlletí Oficial de la Província, el Diario Oficial de la Generalitat de 
Catalunya i al tauler d’anuncis de la Corporació, durant el qual es podran 
presentar al·legacions i/o suggeriments, que seran resoltes pel Ple.  En cas que 
no es presentin, s’entendran aprovat definitivament sense necessitat d’un nou 
acord publicant el reglament definitiu de forma íntegra al BOP.  
  
Quart.- Comunicar el present acord a la Regidoria d’Obres i Serveis, al 
Departament d’Intervenció i al Servei de Contractació i Gestió Administrativa de la 
Corporació als efectes corresponents.” 
 
 
L’alcalde explica que aquest és un punt que va quedar sobre la mesa fa dos 
plens. El porten de nou aquí, després d’haver fet determinades gestions que se’ls 
hi demanava. L’objectiu que es perseguia i persegueix és la de donar un servei de 
neteja viària amb la màxima qualitat i efectivitat. El fort i sobtat creixement de la 
vila, així com l’augment de població dispersada per tot el municipi que hi ha hagut 
en aquests darrers anys fa que la forma en què es presta aquest servei 
actualment no sigui l’adequat perquè l’Ajuntament no disposa de la infraestructura 
necessària per prestar-lo d’acord amb les necessitats actuals i amb les garanties 
exigibles d’un entorn net i adequat. 
 
La reglamentació vigent, atenent a la potestat organitzativa que té l’Ajuntament, 
disposa de diverses formes de gestió per prestar aquest servei públic local: pot 
ser la gestió directa o la indirecta. Actualment la gestió és portada de forma 
directa i el que es fa es proposar un canvi a la gestió indirecta. Amb aquesta 
fórmula –gestió indirecta- s’aconseguiria una millor qualitat del servei, al mateix 
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temps que seria molt més flexible per donar una resposta en qualsevol moment a 
actuacions puntuals que puguin succeir en el nostre municipi, com també, al 
mateix temps, preveure o intentar preveure en el plec de clàusules el creixement 
del municipi i les seves característiques en un futur, tenint en compte la seva 
irregular orografia. 
 
Amb la gestió indirecta, l’Ajuntament sempre és el titular d’aquest servei, la qual 
cosa vol dir que controla l’empresa adjudicatària, vetllant perquè el servei públic 
de neteja viària es fagi amb la màxima qualitat i rigor d’acord amb el plec de 
clàusules que s’estableixin. També, per altra banda, si es fa la concessió a través 
d’una empresa       // interrumpció ple per soroll del públic//   professional,  aquesta 
pot aportar tota l’experiència a la realització d’aquest servei i pot donar resposta a 
totes les incidències que puguin sorgir i així cobrir les necessitats dels usuaris. 
 
Diu que no cal dir, i voldria recordar-ho aquí que al llarg de molt de temps, gairebé 
tota la legislatura, la majoria d’associacions de veïns han expressat  de diverses 
formes la necessitat de millora d’aquest servei de la neteja. Aquest canvi, si 
s’arriba a produir, si es decideix que aquesta gestió passi de directa a indirecta, 
exigeix que es faci un procediment i que quan es dugui a terme la tramitació de 
l’expedient, en el moment d’elaborar el plec de clàusules, és quan s’ha d’establir 
contacte amb les entitats que estiguin relacionades, com ara les associacions de 
veïns, les entitats, els grups de treballadors, etc., és el moment de tenir aquests 
diàlegs per negociar o per incloure tot allò que es cregui oportú per poder prestar 
el millor servei. Per això podríem dir que aquesta gestió del servei de la neteja 
viària del municipi de Cubelles té una gran repercussió social i per això és 
imprescindible per satisfer l’interès de tots els veïns i –com ha dit abans- 
reivindicat en moltes ocasions i que l’oportunitat de poder-ho fer  és solucionar 
definitivament aquesta problemàtica actual en què es troba el municipi, ja que el 
servei actual és precari perquè no disposen dels mitjans adequats per poder 
cobrir totes les necessitats que es demanen. 
 
El Sr. Rodríguez manifesta, prèviament, que avui aproven un acta d’un ple, del 
passat 18 de setembre, en què aquest mateix punt, a proposta del PSC,  es va 
deixar sobre la mesa, concretament amb 9 vots a favor i amb el vot en contra dels 
3 regidors de l’Entesa per Cubelles, i diu això perquè la proposta de deixar-ho 
sobre la  mesa  venia  de la regidora del PSC que estava al mateix govern que 
l’alcalde i, 3  dies  després  de  la  Comissió  Informativa  d’aquest  Ple,  ICb,  el 
PSC  -amb l’ absència de la Sra. Romero-, i ERC van entrar una instància 
demanant a l’alcalde textualment: “amb la voluntat de millorar el contingut del 
projecte de la gestió i explotació del servei de la neteja viària, sol·licitem una 
reunió urgent del conjunt dels grups municipals presents al govern abans del 
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proper ple”. Està parlant del dia 14 de setembre. Avui, 2 mesos després, sense 
haver tingut cap reunió –sí que en van tenir una amb el comitè d’empresa, que 
després explicarà- se’ls hi presenta un projecte que, d’entrada, l’aprovació inicial 
és el mateix document amb canvi de data, el projecte d’establiment del servei és 
el mateix, amb un contingut canviat, i la proposta final també és la mateixa 
canviant-li la data.  
 
Sobre la proposta, explica que hi ha uns temes que no s’han acabat de resoldre i 
fa referència, per una banda, a què els treballadors de l’Ajuntament de Cubelles 
no volen la privatització del servei de neteja viària i que, en aquella reunió que ha 
dit abans que van mantenir amb el comitè d’empresa, aquests van afirmar que no 
sabien res d’aquest projecte i, per altra banda, fa referència a les privatitzacions 
en el municipi de Cubelles i explica que ERC exerceix la mateixa responsabilitat al 
govern que a fora i diu que buscant per Internet de forma objectiva, fora de l’àmbit 
polític i fora del temps en què estan, ha trobat diferents manifestacions de queixes 
dels veïns quant al funcionament dels serveis públics la gestió dels quals 
actualment és duta a terme per empreses privades i, en aquest sentit,  fa 
referència a queixes de veïns de la Mota de Sant Pere quant a les deficiències 
d’enllumenat de l’àrea de pic-nic d’aquesta zona;  a manifestacions de veïns que 
han vist la neteja exterior dels contenidors de la brossa estant aquests plens de 
brossa;  i, un altre exemple del qual n’és testimoni directe, i és que el dia 15 
d’agost a un veí se li va inundar casa perquè l’aigua li va entrar pel vàter com a 
conseqüència d’una turmenta i fruit d’unes obres fetes per l’empresa SOREA. 
Arran d’aquest fet com a regidor de Sanitat va enviar un correu electrònic al 
responsable d’aquesta empresa i rep resposta el dia 28 d’agost contestant que 
estant recopilant informació sobre la gestió realitzada i un cop la tinguin disponible 
la compartiran en una propera reunió. També aporta una mostra d’aigua recollida 
per ell mateix a la desembocadura del riu Foix com a mostra de bona voluntat i 
perquè la portin a analitzar i així puguin veure què és el que troben en un lloc on 
teòricament gestiona el servei una empresa privatitzada. Si el Comitè dels 
treballadors no vol la privatització i a Cubelles les privatitzacions no són 
adequades: per què vol l’alcalde privatitzar aquest servei? El Sr. Rodríguez fa un 
exercici de responsabilitat perquè ha estat regidor de Sanitat, perquè és regidor a 
l’oposició i perquè la proposta que es feia des de l’equip de govern que es 
comprometien a designar a altres serveis de l’Ajuntament on existeixi lloc de 
treball vacant als treballadors fixos afectats per l’externalització, en la mesura dels 
recursos i possibilitats de l’Ajuntament, únicament amb les limitacions exigides per 
les titulacions acadèmiques o professionals precises per exercir la prestació 
laboral i  les condicions generals legalment i reglamentàriament exigides, i 
pregunta: què faran amb els que no tinguin titulació? Per tant, són dubtes que té i 
que li crea aquesta proposta i li sap greu dir que no li donaran suport i li lliura al 
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Sr. Grau una proposta de participació ciutadana de Vilaseca quant a la gestió 
ambiental: medi natural, mobilitat, persones ... perquè creu que és bona. 
 
La Sra. Navarrete manifesta que des del PPC s’ha demanat el servei de neteja 
viària per activa i per passiva. Donaran suport a la proposta perquè és clar que es 
pot millorar el servei. Els hi preocupa el tema dels treballadors i que abans de 
començar a argumentar res els hi agradaria adquirir un compromís perquè els 
treballadors que estan actualment se segueixi comptant amb ells, això sí que és 
bàsic i que el recolzament estigui amb aquests treballadors, en qualsevol 
departament que sigui necessari perquè segur que hi és. Partint d’aquesta base 
votaran a favor. Considera que l’ampliació del servei de neteja no té debat, tots 
els grups polítics s’han pronunciat a favor i també les associacions han demanat 
aquesta ampliació. Demana que tots hi treballen i millorin la proposta. El seu vot 
serà positiu. 
 
El Sr. López manifesta que el PSC, al ple passat, va expressar la seva opinió 
sobre aquesta proposta i és que s’hauria de deixar sobre la mesa. Avui també 
pensen que s’hauria de deixar sobre la mesa perquè pràcticament tenen la 
mateixa documentació, excepte una, que li ha sobtat molt,  que és un quadre en 
què es diu com es netejarà aquest municipi. No hi hagut cap participació des del 
18 de setembre   ... // s’interromp el ple per soroll del públic //         
Per tant, el PSC creu que s’han de millorar evidentment els serveis i aquest està 
clar que necessita una millora espectacular, però aquesta millora espectacular 
vindrà i segurament serà millor si tots hi participen i li donen recolzament a aquest 
servei. El PSC demana que es deixi sobre la mesa. 
 
El Sr. Coch explica que a la Comissió Informativa se’ls hi va aportar només la 
proposta, l’alcalde va explicar-los que això primer era la proposta de si 
acceptaven l’externalització i el que veuen és que hi ha 5 documents més, entre 
els quals hi ha l’esborrany del projecte i el reglament, un informe dels serveis, un 
informe de secretaria i un informe econòmic financer. Si ICV hagués sabut que 
avui s’havien d’aprovar tots aquests documents, ja no haguessin proposat que es 
portés al Ple i a la Comissió Informativa haguessin proposat de deixar-ho sobre la 
mesa. Per tant, demanen alguna explicació sobre aquest aspecte jurídic perquè al 
ple hi passen documents que no tenien a la Comissió Informativa.  
Pel que fa al contingut de la proposta, diu que l’informe econòmic ja és erroni i fa 
referència al resum de dades de l’any 2005 de la recollida de deixalles als 
contenidors de l’empresa ROCA en què es comptabilitza una despesa que hauria 
d’anar a càrrec dels paradistes, també donaria exemples sobre la  recollida 
d’estris de la zona marítima. Tampoc se’ls hi clarifica el tema de les empreses 
contractades EL VENTALL, TEGAR, ROCA, SOREA ... que sembla que es 
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trepitgen algunes competències i, per tant, són molts els dubtes que planteja 
aquest esborrany, evidentment que és un esborrany i es pot esmenar, però des 
del punt de vista d’ICV no es pot aprovar. També si entren en el reglament no 
saben si aquest ha d’establir sancions, creu que ja tenen ordenances suficients 
per fer complir, el que passa és que no es fan complir. Al  principi de la legislatura 
el PSC va presentar una ordenança a nivell cívic en la qual es feia menció a les 
neteges, aquí s’esmenten les neteges de solars i sembla ser que aquesta 
empresa també netejarà els solars de particulars i, com aquests, hi ha molts punts 
més que cal perfeccionar i treballar. El que proposa ICV és a l’inrevés que l’equip 
de govern, primer copsen les opinions de les  associacions de veïns, tant com pel 
tema dels treballadors, tant del tema de les empreses si els acolliran o no, i, 
després, un cop copsada l’opinió, és quan es porta la proposta. No és primer 
aprovar amb enganys, que el Sr. Marcillas va dir que això la secretària primer va 
dir que s’havia d’aprovar el sí o el no de l’externalització i després es presenten 
aquí 14 folis més amb 5 documents, això és d’enganys o amb trampa. Per tant, 
totes aquestes circumstàncies li donen motiu per mantenir la mateixa proposta 
que van mantenir el 18 de setembre: ICV ho deixarà sobre la mesa. 
 
El Sr. Albet comenta que, vistes les exposicions que s’han fet, es fa una pregunta 
que és molt senzilla i és si han de continuar igual amb els carrers bruts, amb els 
contenidors bruts i tot deixat tal i com està. No veu cap tipus de proposta que doni 
una sortida real a la problemàtica que hi ha al poble. Han vist dues coses: una, 
que avui en dia la gestió de l’empresa municipal no funciona, ja que les queixes a 
nivell general són bastant significatives // interrupció del ple per part del públic 
assistent //   I, per altra part, han vist que la privatització de les empreses tampoc 
és una solució que ens porta a una realitat que sigui que el poble estigui més net 
o que el funcionament sigui més acurat. La solució no és ni privatitzar ni que 
l’empresa sigui totalment pública, potser passa per uns passos intermedis: una 
empresa mixta o empresa compartida i, si el control i la responsabilitat està per 
part de l’Ajuntament, la problemàtica dels treballadors es pot solucionar 
tranquil·lament. La situació actual no funciona. Tothom es queixa. Tothom té una 
sensació que el poble en què viu té moltes mancances. Això vol dir que la gestió 
municipal no és correcta. I, per altra part, també hi ha la sensació que la gestió 
pública deixada a mans lliures tampoc no funciona. Aleshores, si en aquest 
esborrany es deixés la possibilitat que, a més de la privatització, hi hagués la 
possibilitat que hi hagués una empresa mixta, CiU veuria amb bons ulls que això 
es tirés endavant, perquè hi ha un objectiu important,  que és que el poble de 
Cubelles sigui net. Si s’accepta la proposta de CiU  de posar-hi al primer punt que 
l’empresa sigui privatitzada o sigui mixta, amb la valoració que es farà 
posteriorment, el vot de CiU serà positiu.  
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També explica que el problema que tenen al riu Foix no és un problema de fa 2 
mesos, fa molt de temps que s’hi estan abocant aigües residuals i que 
personalment va fer una instància dient que la solució al retorns d’aigua a les 
cases no se solucionava fent sobreeixidors a la riera, que vol dir ni més ni menys 
que quan plou molt o les clavegueres no poden, el que fem és tirar l’aigua al riu, i 
se li va contestar que era legal.  
Retornant a la seva explicació de vot, demana que es deixi la porta oberta a què 
la gestió fos indirecta o mixta perquè així l’Ajuntament donarà les directrius, 
conjuntament amb les associacions, conjuntament amb les parts implicades a 
l’hora deportar-ho a terme, aleshores en l’elaboració del plec de clàusules veure 
què és el que interessa més perquè tots volen el mateix: que cada vegada hi hagi 
una neteja millor i a la vegada sigui més acurada. 
 
El Sr. Rodríguez diu que està d’acord amb el Sr. Albet, però es nega a acceptar 
que els treballadors que presten el servei siguin els responsables de què la neteja 
no funcioni. Aquí hi ha un regidor que és el Sr. Padreny, que gestiona aquesta 
neteja directament i,per tant, és el responsable que això no funcioni, i li agradaria 
que això quedés molt clar. Afegeix que l’equip de govern, estant ERC present,  ha 
parlat d’empresa mixta i és un tema a parlar i a treballar. Sempre n’han parlat i 
agraeix que sigui CiU el que ho  proposi, però li agradaria que quedés molt clar el 
tema de les responsabilitats perquè la sensació que es dóna al ciutadà que està 
escoltant la ràdio i al que va pel carrer és que els polítics no tenen cap 
responsabiliat qui és? De la persona que està netejant al carrer?  
 
El Sr. Albet respon que ERC està portant les coses fora de lloc. El responsable 
del mal funcionament és l’Ajuntament i, en tot moment, del regidor o de les 
persones que tenen responsabilitat directa sobre la gestió i això és inqüestionable.  
 
El Sr. Rodríguez diu que només hi ha un regidor i uns treballadors pel mig. 
 
El Sr. Albet replica que la responsabilitat recau en els regidors. 
 
L’alcalde aclareix que aquest tema fa més d’1 any que s’està parlant, per tant, els 
treballadors ja hi estan informats i com a prova té un registre d’entrada de gener 
de 2006 en què es parla de l’externalització o privatització dels serveis municipals 
i és una proposta de negociació per tot l’àmbit de les possibles privatitzacions que 
es puguin dur a terme a l’Ajuntament de Cubelles i li pot dir a la Sra. Navarrete 
que molt abans d’entrar en les negociacions de conveni es va parlar i es va dir 
que cap treballador es quedaria sense lloc de treball i els que tenen –i que consti- 
plaça guanyada aniran, perquè hi ha places vacants, als llocs de l’Ajuntament i 
aquells altres treballadors que la seva modalitat de contracte és interí –en 
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qualsevol moment se’ls hi pot acabar el contracte i ja hi estaven d’acord i el 
mateix comitè hi estava d’acord- hi figuraran al plec de condicions perquè 
l’empresa els assumeixi, per tant vol dir que tindran el fet garantit de tenir un lloc 
de treball. Pel que fa al que ha dit el PSC sobre la documentació que figura a 
l’expedient, es remet a l’informe de Secretaria, al seu apartat 4t, on s’especifica 
els documents dels quals ha de constar l’expedient de canvi de gestió, que són 
els documents que hi ha d’haver-hi i que són els principis per establir el plec de 
condicions, les bases essencials a partir de les quals s’extraurà tot el plec de 
condicions en el detall que l’Ajuntament decideixi. Pel que fa a EL VENTALL, 
TEGAR ... diu que no tenen res a veure amb la neteja viària, amb el que és el 
tractament de parcs i jardins, no hi tenen res a veure. Per tant, aquí no enganyen 
ºni hi ha trampes.. Pel que fa al que ha dit CiU contesta que no deixa de ser una 
fórmula de les modalitats de contractació   //s’interromp el ple pel soroll del públic//  
La llei parla de gestió indirecta i preveu aquestes modalitats que deia CiU i és al 
plec de condicions on haurien d’establir la modalitat de contractació més 
adequada. La societat d’economia mixta  és una de les possibilitats. 
 
El Sr. Padreny, amb la voluntat de tancar aquest tema, explica que amb el que 
tots hi estan d’acord és que el servei de la neteja que s’està prestant actualment 
al municipi de Cubelles és un sistema força deficient  i que el responsable és el 
regidor i això moltes vegades s’havia dit i també s’havia dit que alguna cosa 
s’havia de fer per millorar i, en tot cas, exculpa als treballadors. Aleshores està 
clar que el sistema de gestió directa d’aquest Ajuntament no té ni els mitjans 
tècnics ni humans per donar servei a tot el municipi. Estan funcionant amb 5 o 6 
persones que estan en plantilla a l’Ajuntament com a peons de neteja. Tenen 4 o 
5 persones més que estan contractats de forma interina per l’Ajuntament i després 
tenen una empresa que fa treballs amb màquines d’escombrar i també amb 
personal i algun vehicle. Deixant per sentat que aquest sistema fins ara no s’ha 
mostrat amb l’eficiència que tots volen, cal donar un pas endavant, treure a 
concurs públic la neteja viària per tot el municipi. Els objectius són corregir tots els 
defectes i mancances que tenen ara. Tenen molts sectors del municipi que o no 
s’hi arriba o s’hi arriba però ben poc. El nivell de neteja no és el mateix a tots els 
sectors del municipi, les freqüències de pas no són les mateixes, etc. amb tot això 
el que es pretén és, primer, assolir un servei de neteja viària a tot el municipi, que 
tingui un nivell de qualitat similar o equiparable i això només es pot fer o dotant al 
propi Ajuntament dels mitjans tècnics o econòmics, o sigui comprar màquines, 
dotar-se d’infraestructures, tècnics, mecànics, etc. o bé, passar a la gestió 
indirecta i treure a concurs públic el servei de neteja perquè ho agafi l’empresa 
que demostri que ho pugui fer millor i més econòmic. Per suposat, tot i que ja ho 
ha dit l’alcalde, els treballadors en cap moment s’han qüestionat, els treballadors 
saben des del primer moment que els que estan en plantilla seguiran estant en 
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plantilla, bé sigui en un lloc alternatiu de neteja o bé en funcions de supervisió del 
propi servei de neteja i que a més a més aquestes 4 o 5 persones que tenen 
contracte d’interí, que no tenen cap seguretat de poder continuar a l’Ajuntament, 
en el moment que s’adjudiqui el servei de neteja a una empresa, tenen possibilitat 
de passar en plantilla fixa a l’empresa que es quedi el  servei. No hi ha cap greuge 
amb els treballadors, l’únic que es pretén és eliminar les mancances que 
actualment té el servei de neteja per poder arribar a un servei de neteja de qualitat 
a tots els sectors del municipi, cosa que avui no tenim. 
 
//interrupció  del Ple pel públic// 
 
El Sr. Coch pregunta al Sr. Padreny les següents qüestions: com és que quan es 
tracta de contractar empreses si que hi ha pressupost per comprar camions, 
furgonetes i maquinària? Com és que el Sr. Padreny no s’ha planificat la seva 
regidoria i no li ha interessat mai fer la neteja viària correctament? No sap el que 
costa la neteja? D’on surten els cèntims de la contractació d’empreses? Per que 
no ho assumeix?  
Continua explicant que el discurs de temes de pressupost i de creiexement ja fa 
anys que està caducat.  
 
// Interrupció del Ple pel públic // 
 
El Sr. Rodríguez explica que a Internet ha trobat una carta d’un municipi del País 
Valencià  que és reflecteix la problemàtica de neteja d’un municipi que té el servei 
de neteja viària a mans d’una empresa externa i la posa perquè serveixi de 
reflexió a l’hora d’adoptar un acord.  
 
L’alcalde sotmet a votació la proposta del PSC i d’ICV de deixar el punt sobre la 
mesa i no s’aprova per: 
 
-4 vots a favor (1 del PSC, 2 d’ICV i 1 d’ERC) i 8 vots en contra ( 2 d’Icb, 3 d’EC-
FIC, 2 de CiU i 1 del PPC) 
 
L’alcalde sotmet a votació l’esmena introduïda per CiU en el sentit de redactar el 
primer acord de la següent manera: “ aprovar inicialment el canvi de gestió del 
servei de neteja viària al municipi de Cubelles, passant de gestió directa prestada 
al de gestió indirecta”. Tallant la modalitat contractual de concessió administrativa.  
Els grups d’ICV i ERC demanen còpia de l’acord per a tots els grups. 
 
L’esmena queda aprovada amb el resultat següent:  
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-8 vots a favor (1 del PPC, 2 d’ICb, 3 d’EC-FIC i 2 de CiU) i 4 vots en contra (1 
d’ERC, 2 d’ICV i 1 del PSC) 
 
//interrupció del Ple pels manifestants// 
 
 El Sr. Rodríguez, en relació a la intervenció d’un membre del públic que afirmava 
que demanava informes sobre la legalitat de l’aprovació d’aquest punt, vol que 
consti en acta la responsabilitat dels grups que han aprovat el punt. 
 
Se sotmet a votació el punt i s’aprova per: 
 
-8 vots a favor (1 del PPC, 2 d’Icb, 3 d’EC-FIC i 2 de CiU) i 4 vots en contra (1 
d’ERC, 2 d’ICV i 1 del PSC) 
 
La Sra. Miquel s’absenta de la sala en aquests moments. 
 
El Sr. Albet manifesta que el que sí que està  clar i s’ha reconegut és que el servei 
de neteja avui en dia és insostenible i que fa falta un canvi, tant qualitatiu com 
quantitatiu,. Aleshores, l’únic que s’ha fet en aquest ple és donar un pas endavant 
perquè la neteja sigui cada vegada millor i que l’Ajuntament no té capacitat per 
gestionar-la. 
 
El Sr. Rodríguez diu que l’únic lloc on els porta aquest acord és al Jutjat. 
 
El Sr. Albet contesta que no hi hagut cap advertiment d’il·legalitat per part de la 
secretària.  
  
En aquest moment s’incorpora la Sra. Miquel. 
 
 
5. RATIFICAR, SI ESCAU, EL DECRET DE L’ALCALDIA 473/2006, DE 26 
D’OCTUBRE, DE  DESIGNACIÓ DE MEMBRES REPRESENTANTS DE 
L’AJUNTAMENT DE CUBELLES EN EL CONSELL RECTOR DEL CONSORCI DEL 
GOVERN TERRITORIAL DE SALUT DEL GARRAF 

 
Vist el Decret 473/2006, de 26 d’octubre, pel qual s’aprova la designació de 
membres representants de l’Ajuntament de Cubelles en el Consell Rector del 
Govern Territorial de Salut del Garraf, 
 
Es proposa al Ple municipal l’adopció del següent 
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ACORD: 
 
Primer. Ratificar el següent:  
 
“DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 473/2006 

 
Vist l’acord adoptat pel Ple municipal en data 18 de setembre de 2006 d’aprovació 
definitiva de l’adhesió de l’Ajuntament de Cubelles al Consorci del Govern Territorial de 
Salut del Garraf, i dels seus Estatuts reguladors. 

Atès que de conformitat amb el que disposa l’acord d’adhesió, aquest municipi forma part 
del Consorci del Govern Territorial de Salut del Garraf i, com a membre integrant de 
l’esmentada entitat  i de conformitat amb allò que disposa l’article 9.1.c) dels Estatuts, 
correspon a aquest municipi designar un representant titular i un suplent en el Consell 
Rector del Consorci, que haurà de recaure, en tot cas, en un càrrec electe d’aquestes 
entitats;  

Atès que el  Ple municipal, en data 14 de juny de 2003, aprova el nomenament de 
l’Alcaldia a favor del Sr. Josep Marcillas i Massuet de conformitat amb allò que disposa  
l’article 196 de la Llei orgànica 5/1985, de 19 de juny, del règim electoral general;   

Atès que per Decret de l’Alcaldia núm. 233/2003, de 26 de juny, el Sr. Miquel Padreny i 
Ribas es nomena 1r tinent d’alcalde d’aquest Ajuntament, 

 
RESOLC: 
 
PRIMER.- Designar com a representants d’aquest municipi en el Consell Rector del 
Consorci del Govern Territorial de Salut del Garraf, els següents: 
 

 Titular: Sr. Josep Marcillas i Massuet (alcalde president) 

 Suplent: Sr. Miquel Padreny i Ribas (1r tinent d’alcalde) 
 
SEGON.- Comunicar aquest acord als regidors afectats i a la Direcció d’Assessoria 
Jurídica i d’Organització-Regió Sanitària Barcelona del Servei Català de la Salut. 
 
TERCER.- Ratificar aquesta Resolució en la primera sessió del Ple de l’Ajuntament que 
tingui lloc. 
 
Cubelles, 26 d’octubre de 2006 
 
L’alcalde        Davant meu, 
                          La secretària general 
Josep Marcillas i Massuet                 Carme López-Feliu i Font” 
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Segon. Notificar aquest acord als regidors afectats i a la Direcció d’Assessoria 
Jurídica i d’Organització-Regió Sanitària Barcelona del Servei Català de la Salut.” 
 
Se sotmet a votació i s’aprova per: 
 
-5 vots a favor (2 d’ICb i 3 d’EC-FIC) i 7 abstencions (1 del PPC, 1 d’ERC, 2 
d’ICV, 1 del PSC i 2 de CiU) 
 
 

6. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS DE 
L’AJUNTAMENT EN EL CONSELL ESCOLAR DEL CENTRE DOCENT PÚBLIC “CEIP 
JOSEP ANDREU CHARLIE RIVEL”. 

 
En conformitat amb el que disposa la Llei Orgànica 8/1985, de 3 de juliol, reguladora del dret 
a l’educació, per la qual es regulen els òrgans de govern dels centres públics d’ensenyament 
a nivell no universitari del CEIP JOSEP ANDREU CHARLIE RIVEL, el Consell Escolar dels 
centres docents públics tindran representat en el seu sí, l’Ajuntament de l’àmbit municipal 
corresponent, amb un regidor o representant nomenat per aquest acte. 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té conferides, proposa 
al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 

 
 

ACORDS 
 
PRIMER.- Designar representant municipal a la Sra. Mª Pilar González i Escoda en el 
Consell Escolar del centre docent públic “CEIP JOSEP ANDREU CHARLIE RIVEL”. 
 
SEGON.- Comunicar aquest acord a la directora del centre docent afectat, així com a la 
regidora designada.” 
 
Se sotmet a votació el punt i s’aprova per: 
 
-5 vots a favor (2 d’ICb i 3 d’EC-FIC) i 7 abstencions (1 del PSC, 2 d’ICV, 1 
d’ERC, 2 de CiU i 1 del PPC) 
 
 
7. MOCIONS 
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7.1. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC PER DEMANAR 
A LES INSTITUCIONS COMPETENTS UNA MAJOR INVERSIÓ A LES 
INFRAESTRUCTURES FERROVIÀRIES DE LA COMARCA DEL GARRAF 
 
Des de fa uns mesos, el servei de tren de rodalies entre Cubelles i Barcelona, està 
suposant de manera habitual una sèrie de deficiències i de retards importants, per 
diferents causes, obres de construcció de la línia d’alta velocitat, avaries en el sistema 
d’electrificació amb ruptura de cables a l’estació del Clot i descarrilament a l’estació de 
Sant Andreu Comtal per esmentar les més recents. 
 
Aquestes deficiències i avaries en els serveis estan provocant greus perjudicis als 
ciutadans d’aquest municipi, usuaris habituals de les rodalies de RENFE pels retards 
constants, les hores de feina perdudes, la massificació dels trens, la poca o nul·la 
informació, amb la sensació generalitzada de que aquesta situació no acabarà quan les 
obres de l’AVE finalitzin. 
 
És per aquest motiu que es sol·licita al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
acords: 
 

ACORDS: 
 
1.- Demanar a les institucions competents una major inversió a les infraestructures 
ferroviàries de la comarca del Garraf, tenint en compte el creixement demogràfic dels 
darrers anys i, conseqüentment, l’augment d’usuaris habituals del servei de rodalies. 
Aquesta inversió ha de tenir en compte la voluntat de l’Ajuntament de Cubelles que 
exigeix a RENFE les seves obligacions envers la seguretat, ampliant el tancat del seu 
traçat al seu pas pel nostre municipi i realitzant el manteniment dels marges de la seva 
propietat, efectuant les neteges i desbrossaments pertinents. 

 
2.- Emplaçar a RENFE i a ADIF a millorar el servei de rodalies a la comarca, destinant 
més trens i una major freqüència de pas per a satisfer la demanda existent, i a 
proporcionar un transport alternatiu durant les obres de la línia d’alta velocitat. A més a 
més, en aquest període de construcció, les grans línies haurien de fer una parada a Sant 
Vicenç de Calders per donar servei als usuaris de la comarca del Garraf d’aquest 
transport. 

 
3.- Instar a RENFE a que faci efectius una sèrie de descomptes o de bonificacions als 
centenars d’usuaris de la comarca que s’han vist afectats, i que en el futur es puguin 
tornar a sentir perjudicats, pels incidents a la línia que han comportat greus deficiències 
del servei i retards importants. 

 
4.- Sol·licitar una reunió amb el Director General de RENFE per abordar aquestes i 
d’altres qüestions pendents per aquest municipi. 
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Novembre de 2006 
PSC” 
 

El Sr. López explica que el motiu de la moció és fer força perquè aquestes 
inversions que el Govern Central té previst de fer que les faci ja i que tots aquests 
retards, trencaments de cables, descarrilaments ... es posi remei i, sobretot, 
s’informi a la gent. 
 
El Sr. Rodríguez diu que ERC dóna suport a la moció i fa dos precs que quedaran 
reflectits a l’acta en l’apartat de PRECS i PREGUNTES. 
 
La Sra. Miquel  explica que aquesta moció va ser presentada al Consell Comarcal 
i va ser aprovada per unanimitat dels grups polítics i un dels temes que havien 
treballat és que RENFE va congelar durant 2 anys la inversió a l’àrea de rodalies 
de Barcelona i que l’última millora important data de l’any 92. 
 
Se sotmet a votació la proposta i s’aprova per unanimitat dels membres 
assistents. 
 
 
7.2. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ICV PER AL RETORN DE LA 
SUBVENCIÓ DEL PUOSC DE L’ENLLUMENAT PÚBLIC A MAS TRADER I 
SECTOR 
 
“Sr. Alcalde de l’Ajuntament de Cubelles, 
 
El grup d’Iniciativa per Catalunya Verds a l’Ajuntament de Cubelles d’acord amb allò 
que preveu la Llei Municipal de Règim Local de Catalunya presenta al Ple la següent 
moció: 
 

Motivació 
 
Durant tot el temps que portem de legislatura, ICV ha defensat que, el primer sector 
de Mas Trader, tingués un enllumenat públic de qualitat, sense que el seu cost 
econòmic impliqués aplicar contribucions especials per als veïns i veïnes d’aquest 
sector tal i com proposava Entesa, PSC, ICb i ERC. 
 
Aquesta decisió política que ICV va prendre el seu dia ja la va defensar amb una altra 
moció, en la qual vàrem demostrar amb documentació, la nul·la aportació per part de 
diferents governs d’aquest Ajuntament pel que fa el manteniment de la urbanització, 
des de que aquesta va ser assumida i per tant, sotmesa a les Lleis que aquest 
Ajuntament hagués hagut de complir, en quant als serveis, però que mai ha complert. 
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Antecedents de fet 
 
El fet que en aquesta moció es reclama és el següent: 
 
En la sessió extraordinària i urgent de la Junta de Govern Local de data 17 de juliol del 
2006 en el punt Núm. 3 hi ha una proposta de la Regidoria d’Urbanisme i Planejament 
proposant un canvi de modificació de subvenció del PUOSC PER UN IMPORT DE 
50.000€ que descrivim literalment. 

 
“3. APROVACIÓ, SI ESCAU, LA SOL·LICITUD DE LA MODIFICACIÓ DE 
L’ATRIBUCIÓ DE LA SUBENCIÓ DEL PUOSC CORRESPONENT AL QUADRIENNI 
2004-2007 DESTINADA AL PROJECTE I RENOVACIÓ DE L’ENLLUMENAT DE 
MAS TRADER PER A DESTINAR-LA A L’EXECUCIÓ DEL PROJECTE 
D’ACCESIBILITAT A LES PLATGES MUNICIPALS.” 
 
Atès que el 17/10/2006, va sortir a la premsa que el PUOSC finançarà a Cubelles les 
obres de construcció del nou pont del riu Foix (300.000 €) i la millora de l’accessibilitat 
a les platges (50.000 €), Entenem que aquests són els que es varen desviar del 
projecte de l’enllumenat de Mas Trader I sector. 
 
Atès tot això exposat, ICV proposa: 
 

1- Declarar nul·la l’aprovació de la Junta de Govern Local en data 17/07/06 pel 
que fa el punt núm. 3 en tot el seu contingut. 

2- L’aprovació del retorn dels 50.000€ per al projecte d’enllumenat públic de Mas 
Trader I sector, pel qual foren demanats i obtinguts pel PUOSC. 

 
No obstant el Ple decidirà el que cregui més oportú. 
 
Atentament, 
Grup municipal d’ICV 
Cubelles, 6 de novembre de 2006” 
 

El Sr. Coch explica que la decisió de portar aquesta moció els ve donada pel fet 
que el 17 de juliol de 2006 la Junta de Govern Local ha aprovat el canvi de partida 
del PUOSC que va ser demanada per l’enllumenat públic de Mas Trader i ha estat 
destinada al projecte d’accessibilitat a les platges municipals. Així doncs, demana 
que els 50.000€ que va atorgar el PUOSC siguin retornats a la urbanització. ICV 
durant tota la legislatura ha reivindicat que es fes l’enllumenat públic de Mas 
Trader , ja que fa molts anys que no es fan les inversions oportunes de renovació i 
manteniment. A l’exercici 2004-2005 hi havia unes partides obertes que deien que 
es faria per contribucions especials. ICV no hi està d’acord quan en aquest sector 
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i en d’altres no s’han fet les inversions oportunes. ICV va fer propostes perquè 
l’enllumenat públic de Mas Trader no es fes per contribucions especials. Demana 
que es declari nul·la l’aprovació de la Junta de Govern Local i es retorni els 
50.000.-€ pel projecte d’enllumenat públic a Mas Trader. 
 
El Sr. Rodríguez pregunta a l’alcalde si l’aleshores equip de govern el 17 de juliol 
de 2006 va donar suport a unes contribucions especials. 
 
L’alcalde respon que no. S’ha parlat, però no hi ha cap acord. 
 
El Sr. Rodríguez explica que el que sí que és cert és que es va donar suport a què 
els 50.000€ anessin a parar al projecte d’accessibilitat a les platges, perquè era 
un projecte que estava supeditat a vàries subvencions: ONCE, Ministeri d’Afers 
Socials, que, si no recorda malament, encara no han arribat; per tant aquest 
projecte no es tirarà endavant i entén que aquests 50.000€ tornin a l’enllumenat 
de Mas Trader. ERC insistirà en el projecte d’accessibilitat a les platges perquè 
entenen el difícil que és per molta gent accedir a les platges i més per als que 
tenen problemes de mobilitat.  
 
El Sr. Coch explica que el motiu de la moció ve per dues raons molt senzilles: 
 
//interrupció del ple pels manifestants// 
 
El tema va sorgir quan ICV va presentar una moció perquè no fossin aplicades 
contribucions especials i es va votar en contra. En l’exercici 2004-2005, en els 
pressupostos d’inversions, hi havia una partida oberta per contribucions especials 
de l’enllumenat de Mas Trader la qual cosa ICV no va aprovar. Vist això i ja que 
es va demanar subvenció pel PUOSC per aquest projecte i es va destinar a un 
altre sector, ICV demana el retorn. Aquest és el sentit de la moció. 
 
L’Alcalde explica que l’Ajuntament, quan se li presenta el moment de demanar 
subvencions pel PUOSC, va incloure dintre de les seves peticions una partida per 
Mas Trader de 50.000€. Atenent la periodicitat de les subvencions del PUOSC 
que sempre venen determinades per unes dates concretes i no havent arribat a 
cap acord amb l’associacions de veïns, el govern destina aquesta subvenció a un 
altre projecte perquè, si no, es perden. Es per això que la Junta de Govern Local, 
a proposta de la Regidoria d’Urbanisme i Planejament, aprova el canvi de 
destinació de la subvenció del PUOSC, que en un principi era per l’enllumenat 
públic de Mas Trader i el passen al Projecte d’accessibilitat a les platges. La 
normativa del PUOSC ho permet. Per tant, l’acord pres en el seu dia té plena 
validesa i vigència. 
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El Sr. Coch diu que no dubta de la validesa de l’acord ni que no es pugui fer el 
canvi de destinació.  Dubta que s’hagi intentat adoptar un acord al respecte amb 
l’associació de mas Trader, per tant, pensa que aquest fet no pot exposar-se com 
justificació del canvi de destinació de la subvenció.   Fa un prec dintre de la moció 
per tal que aquests 50.000€ que es reconeixien per Mas Trader que s’inverteixin 
en el Projecte d’enllumenat de Mas Trader i aquesta seria la inclusió que farien 
dintre de la Moció. No obstant, ICV la defensarà i la votarà a favor. 
 
L’alcalde replica que calia un acord amb l’Associació veïns de Mas Trader. Van 
reunir-se 3 o 4 vegades  i hi van estar-hi treballant i quan van arribar al límit, és 
quan no es vol perdre aquesta subvenció a favor del municipi de Cubelles. 
 
El Sr. Albet pregunta si el Ple té capacitat per declarar nul un acord de la Junta de 
Govern Local. 
 
L’alcalde dóna la paraula a la secretària perquè respongui la pregunta formulada 
pel Sr. Albet. 
 
La secretària explica que el que sol·licita la moció és la nul·litat d’un acord de la 
Junta de Govern Local. Els supòsits de nul·litat són taxats i estan previstos a 
l’article 62 de la Llei 30/1992, de règim jurídic de les administracions públiques i 
de procediment administratiu comú. L’acord que va prendre al seu moment la 
Junta de Govern Local no entra dins de cap d’aquests supòsits de nul·litat de ple 
dret. 
 
La Sra. Miquel diu que des d’aquest punt de vist està d’acord. 
 
El Sr. Albet diu que el que es posa aquí sobre la mesa és realitzar un acte il·legal, 
tal com acaba de dir la secretària.       
 
La Sra. Miquel demana que es remarquin les paraules del Sr. Albet de què estan 
portant un tema d’il·legalitat al Ple. 
 
L’alcalde respon que el Sr. Albet no ha dit això. 
 
El Sr. Albet diu que aquí tothom té dret a interpretar el que vol i a pensar per mi 
mateix. La qüestió està molt clara, per portar aquí aquest projecte en què es 
qüestiona el projecte d’accessibilitat de les platges davant de la renovació de 
l’enllumenat de Mas Trader, és greu perquè tant important és un com l’altre i, 
davant de fer el canvi de destinació o no, si pot suposar la pèrdua, el que han de 
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ser és realistes i agafar els diners i, tal com està previst, fer el projecte 
d’accessibilitat a les platges i en els pressupostos municipals tenir contemplada 
una partida per l’arranjament de les instal·lacions de Mas Trader. Dit això, 
manifesta que s’absentarà del ple per no prendre part en una votació en què hi ha 
un apercebiment de la secretària.  
 
La Sra. Miquel demana que consti en acta. 
 
L’alcalde diu que, en tot cas, ho ha de dir el Sr. Albet que consti o no consti el que 
sigui. 
 
La Sra. Miquel diu que ella pot demanar que consti en acta i demana que consti 
en acta. 
 
La Sra. Navarrete diu  que el fons de la qüestió està en els 50.000€ que anaven 
destinats a Mas Trader i que han anat destinats a l’accessibilitat a les platges, que 
també és importantíssim. Proposa respectar el canvi de destinació de la 
subvenció i demana que s’agafi un compromís per tal que es dediquin 50.000 € 
per l’enllumenat de Mas Trader.  La resta és un debat estèril. 
 
L’alcalde diu que amb els documents lliurats figuren unes quantitats per les 
urbanitzacions i que es poden dedicar 50.000 € a Mas Trader, amb el compromís 
del conjunt dels Regidors.  
 
El Sr. Coch manifesta que a la seva introducció ha donat dues raons i, com que 
sap que no s’aprovarà la moció, si s’agafa el compromís dels 50.000€, retiren la 
moció. 
 
L’alcalde diu que si retira la moció que faci la petició a l’hora dels precs. 
 
Se sotmet a votació el punt i no s’aprova per: 
 
-1 vot a favor del Sr. Coch d’ICV,  5 vots en contra (1 del PPC, 1 del PSC, 3 d’EC-
FIC) i 6 abstencions ( 2 d’ICb, 1 d’ERC, 1 de la Sra. Miquel d’ICV i 2 de CiU per 
estar absents a la sala).  
 
La Sra. Miquel fa constar en acta que, com a veïna de Mas Trader s’absté en la 
moció. 
 
S’incorporen els dos Regidors de CIU, Sr. Joan Albet i Sra. Noemí Cuadra. 
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7.3. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D’ICV PER A LA 
RENÚNCIA PER PART DELS REGIDORS/ES DE L’APORTACIÓ ECONÒMICA 
A PERCEBRE REFERENT AL PLE EXTRAORDINARI I URGENT CELEBRAT 
PER A L’APROVACIÓ DE LES ORDENANCES FISCALS EN DATA 13 DE 
NOVEMBRE DE 2006 
 
“Motivació: 
 
Des d’Iniciativa per Catalunya Verds, sempre hem estat coherents amb els 
compromisos i propostes presentades durant la celebració dels Plens municipals dels 
municipi de Cubelles. 
 
Durant la celebració del Ple extraordinari i urgent de dilluns 13 de novembre, en el 
qual es portava, per a la seva aprovació, les ordenances fiscals per a l’exercici 2007, 
vam enumerar la xifra econòmica que li costava a l’ajuntament la remuneració 
econòmica per assistència a Ple dels regidors i regidores de la Corporació (quasi 
3500€) resultants de la multiplicació de 260€ per regidor/a, per 13 que formem el Ple 
de l’ajuntament motiu pel qual vam fer la proposta de renunciar col·lectivament a 
aquesta retribució, en total 3.380€. 
 
Atès que l’aprovació de les ordenances fiscals 2007, podia haver estat resolta durant 
la celebració de l’anterior Ple extraordinari i urgent de dijous 9 de novembre. 
 
Atès que per causa de deixar-ho sobre la mesa, a falta d’un estudi, es va tenir que 
repetir el Ple. 
 
Atès que la despesa que representa la remuneració econòmica per assistència al Ple 
de regidors i regidores de l’ajuntament, es podia haver evitat. 
 
Per tot això, Iniciativa per Catalunya Verds proposa: 
 

1. Que els regidors i regidores de l’ajuntament de Cubelles, en la seva totalitat, 
renunciïn a les retribucions a percebre per assistència en aquest Ple 
extraordinari i urgent, per a l’aprovació de les ordenances fiscals de l’exercici 
2007, de 13 de novembre de 2006. 

 
 

No obstant, el Ple decidirà allò que consideri més oportú. 
 
Mònica Miquel       Jordi Coch” 
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La Sra. Miquel comenta que no afegirà res més,  ja que li sembla que a l’anterior 
Ple va quedar perfectament entès per tothom. 
 
El Sr. Rodríguez manifesta que no li agraden aquestes mocions, ni les referències 
a les retribucions per assistències als òrgans col·legiats, perquè aquestes han 
estat consensuades per tots els grups municipals. Pel Sr. Rodríguez preparar un 
ple significa una feina i buscar algú que el substitueixi al seu lloc de treball, per 
tant li suposa un cost econòmic. No vol anar contra la voluntat de la resta de 
regidors i el que proposa és anar més lluny i porta uns fulls de Caixa Catalunya 
amb un número de compte que té l’Ajuntament que és de la campanya: “Una 
Joguina, Un Somriure”, al qual només hi té accés la Interventora i demana que es 
retiri la moció i que s’agafi el compromís de fer l’ingrés en aquesta campanya 
perquè els nens de Cubelles puguin tenir joguines.  
 
La Sra. Cuadra explica que no votarà a favor d’aquesta moció, primerament 
perquè ella mateixa va ser una de les causants que quedés sobre la mesa la 
proposta de l’anterior Ple i de que avui es torni a presentar, per això seria il·lògic. 
En segon lloc, perquè el punt que s’aprova diu regidors/res amb la seva totalitat i 
manifesta que particularment no pot renunciar a la seva retribució, però que, en 
tot cas, no prohibirà a la resta de Regidors que renunciïn a cobrar la seva part,  
principalment perquè hi ha una persona que no hi era, que és la Sra. Navarrete, 
per tant, ella quedaria fora. Explica que CiU havia comentat de no renunciar a 
aquests diners, sinó ingressar-los a la campanya: “Una Joguina, Un Somriure” i 
votaran en contra. 
 
La Sra. Navarrete diu que partint de la base que hi ha coses a la vida que s’han 
de fer en privat, aquesta moció està fora de lloc i que per això tenen una Comissió 
Informativa on debatre el tema de la moció i no aquí en públic. Quan algú fa una 
aportació ho fa en privat i no donant-li publicitat. Proposa que aquests diners 
vagin als Serveis Socials de l’Ajuntament i que ells vegin realment on hi ha més 
necessitat. 
 
La Sra. Miquel explica que han desvirtuat el sentit de la moció. La moció era per 
donar un avís que les coses no comencen a acabar en plens extraordinaris i 
urgents. Aquell Ple es podia haver evitat i ICV no pensava presentar aquesta 
moció, però, arran dels comentaris que es van fer, van decidir de presentar-la i 
aquí està i la mantindran per una raó, ICV fa una aportació a la campanya “Una 
Joguina, Un Somriure”. S’ha fet sempre i li consta que més d’un grup que hi ha 
representat a l’Ajuntament de Cubelles també ho fa. L’objectiu no és aquesta 
campanya, perquè com cada any ja rebrà les seves aportacions, aquí es debat 
una altra cosa, per això mantindran la moció i que cadascú voti el que vulgui. 
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El Sr. Rodríguez diu que està cansat de sentir el discurs que estan aquí per 
lucrar-se. En aquesta moció es pretén disposar del que fan els altres i, per tant, li 
sembla molt greu. Lamenta els comentaris que va fer algun regidor. Insisteix en 
què li agradaria enterrar els discursos que fan referència a les quantitats que un 
regidor percep per fer una determinada feina i que sempre es diu que hi ha uns 
diners que no es veuen, aquí es veuen i, a més, s’aproven per ple i ho voten tots 
els regidors. Això no obstant, votarà a favor de la moció  i que cadascú faci 
segons la seva consciència, que ningú ho comprovarà el que facin. 
 
         
El Sr. Albet manifesta que, davant d’una situació que va quedar sobre la mesa, es 
va fer un ple i es va resoldre una problemàtica d’ordenances fiscals. Si es podia 
solucionar en aquell moment o no les persones que ho havien de dir eren els 
mateixos membres del ple, els quals van votar i es va deixar sobre la mesa 
democràticament. Aquí les coses estan molt clares, quan hi ha un tema que 
interessa a Cubelles, com és el tema de la neteja, CiU vota a favor; quan s’intenta 
que no s’apugin els impostos als mínim per poder pagar els sous dels 
treballadors, CiU està d’acord, i així és com s’ha de treballar. No es tracta que, 
com que hi ha un govern que té minoria, se l’hagi d’ensorrar i això és la política 
que estan portant alguns dels grups polítics.  Per a CiU hi ha una cosa primordial 
que és la neteja i, igual que aquest tema, molts més altres i els defensem fins el 
final.     //interrupció del ple pels manifestants//  
Diu que CiU va ser un dels teòrics responsables que quedés sobre la mesa i com 
que hi ha un projecte que és el de “Una Joguina, Un Somriure”, perquè no hi hagi 
malentesos, CiU vol renunciar a aquesta quantitat i que es dediqui a l’esmentat 
projecte, perquè hi creuen en ell i que cadascú pot demanar a l’Ajuntament que 
aquests diners els inverteixi on vulgui cada grup. Cadascú és lliure de fer el que 
vulgui amb una retribució que va estar aprovada. 
 
L’alcalde conclou que de plens extraordinaris i urgent n’hi ha pocs, no és la forma 
habitual i que, en respecte a la llibertat i drets de cadascú, diu que els diners s’han 
de destinar a la finalitat social que cadascú indiqui lliurement a través d’instància 
presentada al Registre General de l’Ajuntament. 
 
Se sotmet a votació la moció i no s’aprova per: 
 
- 3 vots a favor (1 del PPC i 2 d’ICV), 7 vots en contra (2 d’ICb, 3 d’EC-FIC i 2 de 
CiU) i 2 abstencions (1 del PSC i 1 d’ERC). 
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8. ALTRES TEMES I MOCIONS 
 
 
No n’hi ha 
 
 
9. PRECS I PREGUNTES 
 
 

Precs del grup municipal d’ERC 
 
 
1) El Sr. Rodríguez demana que el Sr. Marcillas dimiteixi de la Hisenda municipal.  
 
2) El Sr. Rodríguez demana que el Sr. Marcillas dimiteixi com a responsable del 
Medi Ambient d’aquest municipi. 
 

 
Precs del grup municipal d’ICV 

 
1) El Sr. Coch prega que la revista de “L’Ajuntament Informa” sortís més al dia 
que el que han rebut últimament és del setembre-octubre i ho reben el mes de 
novembre quan les noticies que surten no corresponen a la realitat actual. 
   

 
Preguntes del grup municipal d’ERC 

 
1) El Sr. Rodríguez pregunta si a l’estiu del 2007 ja estarà fet el nou CAP o es 

farà una ampliació de l’actual. 
 
2) Quan tindrem una cancel·ladora a la zona sud de l’estació del tren? 
 
3) Estarà fet el projecte d’Accessibilitat de les platges? S’han rebut les 

subvencions? Com està en aquests moments la situació? 
 
4) Demana resposta a la instància que van presentar el 20/09/06 on 

demanaven la Comissió Especial d’Estudi per l’ordenament del territori de 
Cubelles, perquè des de que es va aprovar al ple de maig la seva 
composició i funcionament encara no s’ha convocat. 
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5) En relació a la instància presentada el 17/11/06 referent al traspàs de la 
recaptació municipal a l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de 
Barcelona, pregunta com estan les reunions que s’han mantingut amb la 
Diputació? A quins acords s’ha arribat? Quan es farà efectiu aquest 
traspàs? 

 
6) Fa referència a la instància presentada per l’AAVV de Mas Trader I el 

13/11/06 referent a la subvenció del PUOSC per la millora de l’enllumenat 
públic d’aquesta urbanització. Demana què passarà amb aquesta 
subvenció. 

 
7) Quan dimitirà el Sr. Marcillas com a responsable de la Hisenda municipal? 
 
8) Quan dimitirà el Sr. Marcillas com a regidor de Medi Ambient de 

l’Ajuntament de Cubelles. 
 
 

Preguntes del grup municipal del PPC 
 
1) La Sra. Navarrete vol saber si en aquest Ajuntament es fan complir els 

expedients sancionadors o són només pur tràmits? Perquè diu que els han 
fet arribar que quan hi ha una ocupació de la vorera es sanciona però que 
després no es fa efectiva la multa. 

 
 

Preguntes del grup municipal del PSC 
 

1) El Sr. López pregunta quin cost anual tindrà la posada en marxa del 
Reglament de Participació Ciutadana? 

 
2) Quin cost anual han tingut o tindran pel municipi les celebracions del 25è 

aniversari de Ràdio Cubelles? 
 

 
Preguntes del grup municipal d’ICV 

 
1) La Sra. Miquel pregunta si es pot entrar per “Altres temes i mocions” el 

tema dels vessaments al riu Foix.  
 
L’Alcalde diu que no. 
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La Sra. Miquel comenta que per ICV es tracta d’un delicte ecològic i que com a 
tal ho han posat en coneixement del director de l’ACA ***per tal que faci una 
acció immediata a la zona, i del SEPRONA de la guàrdia civil, i que el 
divendres al matí ho presentaran davant de la Fiscalia de Medi Ambient, amb 
el suport de tots els grups polítics i entitats que s’hi vulguin adherir. Mostra 
unes fotografies d’un altre vessament al torrent del cementiri arribant al Corral 
d’en Cona, que creu que és molt més greu que el del riu Foix i fa les següents 
preguntes: 
 
1) Es pensa obrir expedient sobre aquest afer? Si la resposta és que sí 
 
2) Es demanaran responsabilitats polítiques? 
 
3) Es demanaran responsabilitats a l’empresa que ho gestiona que és 

SOREA? 
 
4) Quines accions ha fet el govern al respecte des del 12/10/06 fins avui? 

 
 

Preguntes del grup municipal de CIU 
 

1) La Sra. Cuadra vol saber qui fa el control del pagament anual dels guals i si 
en el cas que no algun no es pagui i aparqués un cotxe aquest es retiraria 
o no. 

 
2) Diu que alguns veïns els han fet arribat la petició que es tallin o es facin 

desaparèixer els matolls que hi ha sota el pont de la via al carrer Narcís 
Bardají. 

 
3) A la rotonda que hi ha a la sortida de l’Autopista a Cubelles hi ha un cotxe 

abandonat des de fa 3 mesos. El govern en té constància d’aquest fet?  
 
4) El Sr. Albet demana que es faci una reflexió sobre l’estat actual de la 

situació dels vessaments al riu Foix, que s’estableixin uns ponts de diàleg 
amb Fauna de Cubelles i que a curt termini hi hagi un arranjament de la 
situació.  

 
L’alcalde fa lliurament  de les respostes a les preguntes formulades pels grups 
municipals al Ple ordinari del mes d’octubre. 
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Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal d’ERC en el ple 
ordinari del 16 d’octubre de 2006  

 
1. Pregunta. El Sr. Rodríguez vol saber qui, com i quin termini tindran les 

gestions per parlar amb la Diputació de Barcelona, si l’Alcalde continua 
com a regidor d’Hisenda. 

Les gestions amb la Diputació de Barcelona per tal de dur a terme la delegació 
de la Recaptació municipal en l’Organisme Autònom Local de Gestió Tributària 
les realitza l’Alcalde de Cubelles i Regidor d’Hisenda, assistit, en la part 
jurídica i tècnica, per la Secretària General i l’Interventor municipal. 
Quan al termini per a realitzar dites gestions, indicar la impossibilitat, a priori, 
d’establir un termini o calendari tancat, ja que les gestions s’han de realitzar a 
dues bandes: amb l’OALGT i amb el contractista actual, Sr. Molina. No 
obstant, amb l’objecte de començar els tràmits i gestions necessàries, aquesta 
Alcaldia ja ha mantingut una primera reunió amb els representants de l’OALGT 
el passat 27 d’octubre. 

 
 
No havent-hi més assumptes per fer constar, l’Alcalde President aixeca la sessió 
quan són les 23:10 hores.  
 
 
 


